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– W urzędzie gminy po godzinach odbywają się ekscesy alkoholowe. Takie jest prawdziwe
oblicze gminy Kowiesy – alarmuje jedna z mieszkanek i prezentuje zrobione z ukrycia
zdjęcia. Na jednym z nich ma być sołtys Kowies, który zdecydowanie odrzuca podobne
oskarżenia i twierdzi, że w butelce była woda do… popijania leków.

– Ja udostępniłem mieszkańcom salę na zebranie, a co się tam potem działo, to nie mam pojęcia –
mówi wójt Jarosław Pepka.

Tymczasem sołtys Kowies przyznaje, że spotkanie nieco się przedłużyło, a kilka osób zostało w
urzędzie po godzinach, aby omówić niektóre bieżące sprawy. Jednocześnie zdecydowanie zaprzecza,
aby ktokolwiek z obecnych pił alkohol (...)

Więcej czytaj w czwartek, 14 marca w „Głosie Skierniewic i Okolicy”
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